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Administración Profesional de Comunidades

www.gestioveinal.es

Servicio de Urgencias 

a nuestras comunidades
24 horas - 365 días/año

Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí
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El Ple d'Esplugues va aprovar una moció per la qual obliga 
que els senyals de trànsit estiguin en català i castellà. Una 
decisió que ha aixecat una gran polèmica al municipi 
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Foto: Arxiu

CULTURA Pàgina 13

Exposicions a Gavà i Viladecans 
pels 100 anys de l'empresa Roca

ESPORTS Pàgina 14

La UE Santboiana es proclama 
campió de la Copa del Rei

REPORTATGE Pàgina 9

Generalitat, ajuntaments i AMB creen una 
taula de treball per transformar la B23

Conflicte lingüístic

1ª planta de 117 metros apta para sala polivalente o almacén con gran recepción y baño.

2ª planta de 107 metros con divisiones de máxima calidad, 3 despachos + 1 despacho 
principal de dirección + sala de reuniones + 1baño y un pequeño office.

Las instalaciones cuentan con suelo de terrazo en todo el piso, menos en el despacho 
principal y sala de reuniones de parquet. 

Aire acondicionado por conductos industrial frio/calor independiente en cada planta, 
hilo musical independiente en cada estancia, instalación completa de red informática y 
televisión.

PARTICULAR VENDE LOCAL  
EN ESPLUGUES DE LLOBREGAT

LOCAL COMPLETAMENTE AMUEBLADO Y LISTO PARA CUALQUIER DESPACHO PROFESIONAL 

(FRENTE JUZGADOS ESPLUGUES)

Información: 615 873 344 

LOCAL DE OFICINAS COMPLETAMENTE EQUIPADAS
IMPRESIONANTE CHAFLÁN DE 14 METROS DE FACHADA 
COMPLETAMENTE DIÁFANO DISTRIBUIDO EN 2 PLANTAS
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· Persianas, Toldos y Mosquiteras 
· Ventanas de Aluminio y PVC
· Motorización de Persianas y Toldos

TOLDOS Y PERSIANAS PEÑA, VENTANAS, MOSQUITERAS

· Stores en Screen para Oficinas, Despachos y Locales
· Celosías para Lavaderos
· Reparación de Ventanas, Persianas, Toldos y Mosquiteras

SOCIETAT

La Línia 3 de metro i el Trambaix es 
perllongaran cap a Esplugues 
Ambdues actuacions estan incloses al Pla Director d’Infraestructures (PDI) 2011-2020

L’alcaldessa d’Esplugues, 
Pilar Díaz, i el conseller 
de Territori i Sostenibilitat 

de la Generalitat i president 
de l’Autoritat del Transport 
Metropolità (ATM), Josep 
Rull, van subscriure un pro-
tocol de col·laboració per 
a la millora de la xarxa de 
transport públic a Esplugues, 
mitjançant el perllongament 
de la Línia 3 de metro cap 
al municipi, amb parades 
a l’hospital Sant Joan de 
Déu i al centre de la ciutat, 
i la connexió del Trambaix 
entre Esplugues i Sant Just 
Desvern pel carrer Laureà 
Miró. Ambdues actuacions 
estan incloses al Pla Director 
d’Infraestructures (PDI) 2011-
2020, aprovat definitivament 
per l’ATM el novembre del 
2013. Mitjançant aquest 
pacte, la Generalitat es com-

promet a contractar durant 
aquest any 2017 el projecte 
constructiu i executiu per fer 
possible la continuació de 
l’L3 de metro a partir de Zona 
Universitària, en el marc de la 
prolongació d’aquesta línia 
fins a Sant Feliu de Llobregat, 
i la creació de dues parades 
a Esplugues: a l’avinguda 
Ahrensburg (Hospital Sant 
Joan de Déu) i al Pont 
d’Esplugues (Esplugues 
Centre), amb l’objectiu de 
licitar i contractar les obres 
de construcció durant la 
vigència del PDI 2011-
2020 i programar la seva 
execució a partir del 2021.

Recursos humans 
L’alcaldessa d’Esplugues, 
PIlar Díaz, va destacar en la 
presentació del projecte que 
“som l’únic municipi fron-

terer amb Barcelona que 
no tenim metro, tret de la 
boca de la parada de Can Vi-
dalet que hi ha en un carrer 
fronterer amb l’Hospitalet. 
Hi havia un deute amb Es-
plugues que avui corregim 
amb aquest protocol”. I va 

expressar el desig que “tan 
aviat com tinguem el pro-
jecte, comencem a pensar 
en l’execució de les obres”. 
D’altra banda, conseller de 
Territori i Sostenibilitat de 
la Generalitat i president 
de l’Autoritat del Transport 

Metropolità (ATM), Josep 
Rull, va manifestar que “re-
cuperem un temps perdut 
i tornem a posar en primer 
nivell l’arribada del metro a 
Esplugues”, un projecte “que 
té una potència transforma-
dora del territori molt forta”.

Foto: A. Esplugues de Llobregat

Comencen les obres de millora 
de l’Hospital de Viladecans 

L’edifici d’Urgències de l’Hospital de Viladecans ha iniciat 
unes obres de millora. Els treballs, que són necessaris 
per respondre als requeriments de futures càrregues 

a la coberta per ubicar maquinària inclosa al projecte de 
reforma i ampliació del centre, s’han graduat en sis fases per 
tal que afectin el menys possible a usuaris i pacients en el 
decurs dels dos mesos –maig, juny i primers dies de juliol–.

S’entrega el projecte de reforma 
de l’escola Àngel Guimerà

L’AMB ha lliurat a l’Ajuntament de Pallejà el Projecte de 
reforma de l’escola Àngel Guimerà, que inclou reformes i 
millores a l’edifici principal perquè sigui un edifici NZEB. 

Això vol dir que el seu consum energètic serà gairebé 
nul i reduirà les emissions de gasos d’efecte hivernacle. 
A més, es millorarà la seguretat i el confort dels alumnes, 
mestres i monitors des del punt de vista tèrmic i acústic. 

Protocol d’actuació contra les 
agressions sexistes a Sant Feliu

El Consell Municipal de Dones de Sant Feliu va presentar 
el protocol d’actuació contra agressions sexistes en 
contextos festius populars, com una eina de treball per 

combatre la violència masclista, prevenir-la i conscienciar 
la ciutadania sobre la necessitat de rebutjar i denunciar 
qualsevol tipus d’agressió vers les dones. Es tracta del 
primer protocol d’aquestes característiques de la comarca.

Es licita les obres del pont sobre 
el riu Llobregat de la C-31

El Departament de Territo-
ri i Sostenibilitat ha licitat 
les obres d’eixamplament 

del pont sobre el riu Llo-
bregat de la C-31 que con-
necta els nuclis urbans de 
l’Hospitalet de Llobregat i 

el Prat de Llobregat. Els tre-
balls, amb un pressupost de 
393.981 euros, permetran 
la formació d’un pas per 
vianants i ciclistes que unirà 
els itineraris peatonals i ci-
clistes existents als dos mu-

nicipis, així com els camins 
existents a les dues bandes 
del riu Llobregat. L’actuació 
té un termini d’execució 
de sis mesos i es preveu 
que s’iniciïn durant el se-
gon semestre d’enguany. 

Actualment, al pont sobre 
el riu Llobregat de la C-31, 
que comunica els dos mar-
ges, hi ha un espai molt 
estret menor d’un metre, 
inicialment pensat per a 
serveis de manteniment, 
que no permet el creua-
ment i fins i tot la circulació 
en condicions adients de les 
bicicletes o dels vianants. Per 
solucionar-ho s’han previst 
unes obres d’eixamplament 
de la vorera que consisteixen 
en l’ampliació del pont mi-

tjançant un voladís de 2,22 
metres d’amplada de mane-
ra que s’assoliran els 3 metres 
lliure per al nou vial projec-
tat. La longitud total del pont 
és de 190 metres. Per fer 

l’ampliació s’ha respectat la 
situació de la calçada exis-
tent, amb els quatre carrils 
i el voral i barrera rígida de 
formigó existent en direc-
ció al Prat de Llobregat.

Els treballs d’eixamplament tenen un pressupost 
d’uns 400.000 euros i l’execució és de sis mesos

La inversió estimada 
per la continuació de 
la Línia 3 de metro cap 

a Esplugues de Llobregat 
és de 180 milions d’euros.
El nou tram, de 2,3 qui-
lòmetres de longitud, es 
preveu una demanda de 
6,9 milions de viatgers a 
l’any, que s’estalviaran una 
mitjana de 4 minuts de 
temps de viatge en trans-
port públic. D’altra banda, 
pel que fa a la construcció 
del nou tram de Trambaix, 
que tindrà una longitud 
d’un quilòmetre i inclourà 
dues parades intermèdies, 
permetrà escurçar el re-
corregut en 1,2 quilòme-
tres i estalviar 4,8 minuts 
als usuaris amb origen 
o destinació a Sant Just 
Desvern, Sant Joan Despí 
o Sant Feliu de Llobregat. 
Es preveu que el projecte 
estigui redactat també de 
cara l’any 2020. La inver-
sió estimada per executar 
aquesta actuació és de 
24,6 milions d’euros.

Més de 200 
milions d’euros 

d’inversió

Foto: Generalitat

 C/Ramoneda,70   Cornellà de Llobregat  · 93 375 15 14
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Avda. Can Batllori, 24 · Tel. 93 658 44 51 · abitareviladecans@hotmail.com www.mueblesabitareviladecans.com

Viladecans

Muebles de calidad al mejor precio. ¡Visítanos!

Preus immillorables en 
mobiliari, auxiliar i descans.

Ens adaptem 
a tots els espais 
creant ambients 
decoratius únics, 
aprofitant al màxim totes 
les opcions d'espai.

Composición Juvenil

950€950€

Litera

580€580€

Composición Juvenil

999€999€

Armario 3 Puertas + 4 cajones de 150x218cms   399€

Composición Juvenil

1020€1020€

Cama compacta módulo 3 contenedores + somier arrastre  399€

Cama tipo Tren

630€630€

Síguenos en Facebook
Abitare Viladecans

Viladecans

Transporte y montaje incluido

Financiación a medida
sin comisiones

Muebles de calidad al mejor precio. ¡Visítanos!

Nuevas colecciones y zona outlet en:
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HERMANOS MORENO DÍAZ Reformas y Construcciones desde 1999

C/Teide,10 - L'HOSPITALET · ryjmoreno99@gmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más...

Presupuestos 
sin 

compromiso

OFERTA BAÑO COMPLETO
TOTAL 3.500€ 

Baño completo 3.500€
Azulejos y pavimento 
Techo e iluminación
Mueble 70, wc y grifería
Plato de ducha y mampara de 100
Mano obra, materiales e instalac.

Instalación Luz nueva 2.900€

OFERTA COCINA COMPLETA
TOTAL 6.500€
Cocina completa 6.500€
Azulejos y pavimento
Techo e iluminación
4m/l mobiliario y granito nacional
Electrodomésticos
Mano obra, materiales e instalac.

 +info. Ver web:  www.reformasmoreno.es

 Fijo. 93 449 56 51
      607 522 680

WathsApp
Síguenos en Facebook
Reformas Moreno Díaz

Pintar piso en blanco 65m2 aprox. 950€

SOCIETAT

El president de la Gene-
ralitat, Carles Puigde-
mont, va afirmar durant 

la seva visita a la Festa Es-
plai, que es va celebrar al 
Parc Nou del Prat de Llo-
bregat, que “una societat 
civilitzada i convivencial 
no és aquella que no té di-
ferències o discrepàncies, 
sinó aquella que hi sap 
conviure des de l’equitat, la 
inclusió i el respecte”. “Això 

no s’aconsegueix perquè 
ho digui un Govern o per-
què ho proclami una llei, 
s’aconsegueix de manera 
col·lectiva, amb l’esforç de 
molta gent que s’alinea en 
el mateix objectiu comú, 
cadascú des de la seva 
responsabilitat”. El cap de 
l’Executiu ho va dir després 
de visitar la trenta-unena 
edició de Festa Esplai, un 
esdeveniment organitzat 

per la Fundació Catalana 
de l’Esplai (Fundesplai) que 
aplega els infants i joves 
dels diferents esplais cata-
lans, així com els monitors 
i les seves famílies.

Milers de persones
El president va voler conèi-
xer alguna de la cinquan-
tena d’activitats que es 
van programar en l’edició 
d’enguany, que va aplegar 
unes 10.000 persones. Du-

rant el recorregut va estar 
acompanyat de l’alcalde, 
Lluís Tejedor, i del presi-
dent i la directora de Fun-
desplai, Josep Gassó i Nú-
ria Valls. L’edició d’enguany 
de Festa Esplai ha estat, a 
més, l’acte de cloenda del 
VIII Foro Iberoamericano, 
que va aplegar més de 
500 persones, entre joves, 
representants d’entitats 
socials, administracions 
públiques i empreses.

La Festa Esplai del Prat 
de Llobregat va aplegar 
unes 10.000 persones 
El president de la Generalitat, Carles 
Puigdemont va assistir a la trenta-unena 
edició que es va celebrar al Parc Nou 

Foto: Fundesplai

Dia de les Esquadres a Olesa 

Els Mossos d’Esquadra de la Regió Policial Metropolitana 
Sud van celebrar el Dia de les Esquadres al Teatre de la 
Passió d’Olesa. Unes 1.400 persones entre policies de 

tots els estaments de seguretat, bombers, representants 
institucionals, de consolats i magistratures i familiars van 
omplir la instal·lació cultural olesana. Va presidir l’acte 
Miguel Àngel Escobar, Delegat Territorial de la Generalitat.

Un milió d’euros per a la BV-2041

La Direcció General d’Infraestructures de Mobilitat de la 
Generalitat de Catalunya ja ha fet arribar a l’Ajuntament de 
Begues el projecte de millora de la carretera BV-2041, la que 

uneix el poble amb Gavà. Es tracta d’una sèrie d’actuacions de 
millora del ferm i d’altres elements que significarà una inversió 
d’1.150.186,66 euros. A hores d’ara només falta conèixer el 
calendari i termini d’execució dels treballs.

Es va celebrar a Sant Vicenç 
dels Horts una reunió ex-
traordinària sobre la si-

tuació actual de les obres de 
la variant de la C-245, para-
litzades des de fa vint mesos 
i amb noves dificultats per 
reiniciar-se. El Ministeri de 
Foment va informar sobre la 
situació actual del projecte a 
les alcaldesses i l’alcalde dels 
municipis afectats (Sant Boi, 
Torrelles, Sant Vicenç dels 
Horts i Santa Coloma de Cer-
velló) i a representants de la 
Generalitat i la Diputació de 
Barcelona. Totes aquestes 
institucions mantenen la uni-
tat d’acció en relació a una in-
fraestructura de gran impor-

tància per al territori. Davant 
d’aquesta situació, els muni-
cipis van assegurar que el seu 
primer compromís és amb la 
ciutadania i van anunciar que 
prendran les mesures que 
calguin per solucionar la mo-
bilitat quotidiana dels seus 

veïns i veïnes. El territori re-
clama que, si a finals d’aquest 
mes de maig no queda so-
lucionada la represa de les 
obres, es reobri la circulació 
de vehicles al vial d’entrada 
a Sant Boi que actualment 
es troba tallat (venint des de 

Viladecans per la C-245). El 
representant de la Demarca-
ció de Carreteres va explicar 
que l’empresa adjudicatària 
de les obres, Isolux-Corsán, 
ha entrat en situació de pre-
concurs de creditors i no ha 
pogut assumir l’execució dels 
treballs en el termini previst 
(finals del mes d’abril).

Sense data
D’altra banda, el Ministeri 
de Foment no ha donat cap 
data de finalització de les 
obres de la Variant de Vallira-
na en la reunió mantinguda 
¡a la seu del Ministeri, amb 
presència de l’alcaldessa de 
Vallirana, Eva Martínez.

Reclamen una solució definitiva 
per a la variant C-245 i de Vallirana 
El Ministeri de Foment ha tornat a ajornar les dates de finalització de les dues obres

Foto:  Aj. Sant Vicenç dels Horts

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

La psicología transgene-
racional explica como de 
forma consciente o incons-
ciente nos podemos ver 
influenciados por nuestros 
familiares. Formamos par-
te de una sistema familiar 
que nos define como seres 
psicológicos, emocionales 
y sociales. Nuestro modo 
de ser esta fuertemente in-
fluenciado por la entorno 
en el que vivimos y especial-
mente en los primero años 
de vida que es donde se 
aprenden aspectos relevan-
tes para nuestro desarrollo.

Son muchas las cosas que 
heredamos de nuestros 
familiares en ocasiones se 
transmiten de generación 
en generación hasta que 
se resuelve el conflicto 
emocional que lo inició. 

Para poder trabajar un as-
pecto transgeneracional se 
puede hacer sociogramas, 
genogramas familiares que 
nos permitirán dibujar el ár-
bol familiar y las característi-
cas más importantes que se 
repiten en las distintas gene-
raciones. A estos les llama-
mos “ patrones de repetición 
“ y son síntomas de bloqueos 
emocionales no resueltos en 
el sistema familiar 

Estos bloqueos aparecen 
como sintomas que son 
como señales que nos in-
dican que algo sucedió a 
alguien en la familia. Los 
sintomas son muy diversos 
y algunos de estos pueden 
ser: fechas repetidas, suce-
sos, nombres, enfermeda-
des. para poder resolverlos 
la persona que esta vivien-
do los sintomas debe de 
hablarlo y llegar a descubrir 
de donde viene el problema 
,solo de esta forma la per-
sona se sentirá liberada y 
podrá romper con la trans-
misión generacional del 
problema que presenta.

En la actualidad, debido a 
la velocidad en la que vi-
vimos, …, estamos aban-

donando el tema de los 
valores y las emociones, 
atendiendo a nuestras ne-
cesidades mas primarias.

Si retrocedemos en el tiem-
po dos generaciones atrás a 
la nuestra, hallábamos fami-
lias que en tiempos de gue-
rra pasaron necesidades pri-
marias, hambre, sueño, falta 
de higiene, etc. La siguiente 
generación no presentó 
tanta falta de necesidades 
básicas; no obstante, no re-
cibieron el afecto de la ge-
neración que procuró a toda 
costa que no pasaran las 
mismas carencias que ellos.

La dureza afectiva era 
compensada con límites, 
que en muchos casos re-
sultaban positivos. 

A continuación, nosotros, 
hijos de esa generación he-
mos recibido estudios como 
regalo para nuestro futuro. 
De forma negativa, paralela-
mente vamos complacien-
do la necesidades que nues-
tro alrededor o nuestro ego 
generan de manera auto-
mática, consideradas como 
vitales. El consumo de sa-
ciantes rápidos a cualquier 
demanda ha generado en 
muchos casos la aniquila-
ción de límites, valores, em-
patía... los cuales saltamos u 
olvidamos fácilmente y de-
bemos procurar trabajar en 
el presente para que futuras 
generaciones no caigan en 
el desdén del “todo vale” a 
cualquier precio. 

¿Cuál crees que es tu heren-
cia?. ¿Eres libre realmente de 
como vives?.

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

TRANSGENERACIONAL-MENTE
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SOCIETAT

El transport públic metropolità continua 
creixent i ja supera els 173 milions de viatgers
El metro ha experimentat un increment del passatge del 8,79%, 
mentre que als autobusos regulars de TMB ha estat del 9,55%

Entre el gener i el març 
del 2017, un total de 
173,64 milions de viat-

gers van utilitzar el siste-
ma de transport públic de 
metro i autobús (gestió di-
recta i indirecta) de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona 
(AMB), volum que represen-
ta un increment del 8,8% 
respecte al mateix període 
del 2016. Aquesta xifra su-
pera el rècord històric de 
viatgers del transport pú-
blic d’un primer trimestre, 
que es va batre fa 10 anys, 
l’any 2007, amb un total de 

167,14 milions de viatgers. 
“Aquest creixement impli-
ca que, entre el gener i el 
març, als transports públics 
de l’AMB hi hem incorpo-
rat fins a 14,04 milions de 
nous viatgers respecte del 
mateix període del 2016”, 
va explicar el vicepresident 
de Mobilitat i Transport de 
l’AMB, Antoni Poveda. No 
obstant això, va remarcar 
que cal tenir present que 
enguany la Setmana Santa 
s’ha celebrat al mes d’abril 
(mentre que el 2016 va ser 
al mes de març) i que l’any 

2016, en aquest trimestre, 
el sistema de transport me-
tropolità va sofrir diverses 
jornades de reivindicacions 
laborals. “Tenint en compte 
aquests factors i c onside-
rant calendaris homogenis, 
l’increment hauria estat de 
quasi el 4,5%”, va afegir.

Inici dels tràmits
Entre el gener i març del 2017, 
la tendència de l’evolució de 
viatgers a la xarxa de metro 
i autobús de TMB ha conti-
nuat creixent espectacular-
ment respecte del mateix pe-

ríode de l’any anterior, amb 
un total de 151,94 milions 
de viatgers. En conjunt, les lí-
nies de gestió directa de bus 
i metro han guanyat 12,46 
milions de nous viatgers, fet 
que representa un increment 
del 8,9% respecte del mateix 
període de l’any passat. Con-
cretament, la xarxa de metro 
ha experimentat un incre-
ment del passatge del 8,79% 
respecte al mateix període 
de l’any anterior mentre que 
als autobusos regulars de 
TMB, han experimentat un 
fort augment del 9,55%.

Foto: Arxiu

El Consell Metropolità va aprovar en el Ple d’abril, la 
signatura d’un conveni amb la Generalitat de Catalunya, 
pel qual l’AMB comptarà amb una aportació de fons 

europeus FEDER (Fons Europeus de Desenvolupament 
Regional). A més d’un pressupost de 1.400 M€ l’any 
2017, l’administració metropolitana gestionarà de forma 
autònoma fons provinents de la Unió Europea. Així, AMB 
desenvoluparà projectes per 60 milions d’euros.

L’AMB gestionarà 60 milions d’euros

La Lleva del Biberó de Molins de 
Rei rep un merescut homenatge

L’any 1938 setanta-vuit nois de Molins de Rei de només 17 
i 18 anys van ser cridats a files per defensar la República 
davant l’onada de feixisme que avançava a Espanya 

i Europa. La Federació Obrera va quedar petita per fer el 
merescut homenatge a aquests nois, dels que només resta 
viu Jesús Bonsoms.  A més dels representants institucionals 
encapçalats per l’alcalde, Joan Ramon Casals, i el tinent 
d’alcalde, Xavi Paz, l’acte va comptar amb la participació de 
Leandre Pahissa, president de l’Associació Obrera de Molins 
de Rei, i de la doctora en Història Gemma Tribó.

El Parlament de Catalunya 
aprova reobrir el CAP de Gavà 

El diputat de Ciutadans (C’s), Martín Barra, ha celebrat 
que el Parlament de Catalunya hagi aprovat la seva 
proposta per “reobrir el CAP de Gavà prestant un servei 

les 24 hores del dia i els 365 dies de l’any”, recuperant així les 
condicions anteriors a les retallades en sanitat. En la comissió 
de Salut, Barra ha advertit que amb aquestes retallades 
“molts municipis com Gavà han quedat desproveïts dels 
serveis sanitaris necessaris”. Actualment, “en cas d’urgència 
nocturna, els ciutadans de Gavà han de desplaçar-se a altres 
municipis”, amb l’afegit que “no hi ha transport”.  

Solidança inaugura un nou centre 
de treball de 4.000 m2 a Sant Just 

Es va inaugurar el nou centre de Solidança a Sant Just 
Desvern. El nou centre compta amb 4.000 m2 i dona 
feina a 40 persones vulnerables. Es destinarà a la gestió 

de residus tèxtils, a través del programa Roba Amiga, i a la 
recuperació i reutilització d’aparells elèctrics i electrònics. 
La nova instal·lació compta amb un taller de roba per dur 
a terme el procés de selecció, embalatge i magatzem, 
aules de formació i administració. També compta amb un 
tret innovador: serà el primer centre de preparació per a la 
reutilització d’aparells elèctrics i electrònics. 

Uns 1.700 escolars del Baix Llobregat prenen 
part en el projecte 'Servim-nos com a casa'
La iniciativa de l’empresa 7 i TRIA dóna autonomia als nens que 
assumeixen responsabilitats i adquireixen bons hàbits alimentaris 

E l projecte educatiu 
‘Servim-nos com a 
casa’ neix per ajudar a 

transformar els menjadors 
escolars en una escola de 
salut en què s’adquireixen 
bons hàbits alimentaris. 
La iniciativa, implanta-
da en fase de proves, per 
l’empresa 7 i TRIA a trenta 
escoles de Catalunya des 
del curs passat, continua 
creixent a noves escoles 
aquest curs 2016-2017. 
‘Servim-nos com a casa’ és 
un nou projecte educatiu 
que es fonamenta en el fet 

que els nens i nenes se ser-
veixen a si mateixos o entre 
ells en l’espai de menjador 
escolar. Aquest hàbit po-
tencia el procés de creixe-
ment d’aquests i adquisició 
d’autonomia dels infants en 
el moment de l’àpat creant 
un espai d’aprenentatge, 
convivència i participació 
on els nens i nenes són els 
actors principals de l’acció 
educativa. La proposta cer-
ca un menjador més par-
ticipatiu on en l’actualitat 
al voltant dels 7.000 nens i 
nenes d’arreu de Catalunya, 

a més de gestionar el seu 
temps de lleure, són actius 
en la gestió del seu àpat 
diari.  Cal destacar que en 
el Baix Llobregat el projec-
te arriba a un total de 1.666 
alumnes de les escoles 
Cooperativa el Puig (Espa-
rreguera), Jacint Verdaguer 
(Pallejà), La Sínia (Molins de 
Rei), Les Vinyes Verdes (La 
Beguda Alta), Lola Anglada 
(Martorell), Pau Vila (Espa-
rreguera), Puig Agulles (Cor-
bera de Llobregat) i el centre 
escolar Salvador Espriu de 
Sant Feliu de Llobregat.

Inici dels tràmits
L’any passat l’Agència de 
Salut Pública de Catalunya 
va presentar el document 
‘Acompanyar els àpats 
dels infants’. Consells per 
a menjadors escolars i per 
a les famílies, que va tenir 
un ampli ressò en el sec-
tor de l’educació. Des de 
l’empresa 7 i TRIA es van re-
collir les propostes del do-
cument i s’ha treballat amb 
nutricionistes i pedagogs 
per donar forma al projec-
te ‘Servim-nos com a casa’.  

Foto: Arxiu

La iniciativa s’articula a partir de la pedagogia invisible 
que treballa de forma implícita aquells actes que, 
sense adonar-nos-en, comporten l’aprenentatge de 

continguts, procediments i actituds i la pedagogia de 
l’exemple com a eina que posa l’accent en l’actitud i en 
la comunicació de l’educador com a referent per assolir 
la seguretat afectiva que necessiten els infants.

Padagogia invisible de la iniciativa

ASESORAMIENTO LABORAL Y GESTIÓN JURÍDICA

www.defensam.com

Primera 

visita

GRATIS

¿TIENES PROBLEMAS EN EL TRABAJO? 

  Llámanos y te ayudamos

t. 93 015 69 97
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Te esperamos. 
MªCarmen Tenorio Gómez y Carla Torrico Avilés

Boutique Bely
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C/Vista alegre, 19 - Cornellà de Llobregat - 93 375 41 53  -  FRENTE MERCADO MARSANS              www.boutiquebely.com

REPORTATGE

Els senyals de trànsit enceta 
un conflicte lingüístic

A partir del mes d’octubre, 
l’Ajuntament Esplugues 
de Llobregat començarà 

a incorporar el castellà als 
senyals de trànsit del muni-
cipi en compliment d’una 
moció de Ciutadans aprova-
da al Ple del passat mes de 
març que va tirar endavant 
amb els vots favorables del 
PP i del PSC, aquests últims 
per “imperatiu legal”, com ha 
reconegut l’alcaldessa del 
municipi, la socialista Pilar 
Díaz. L’alcaldessa alerta que 
“amb la llei de trànsit a la mà” 
tots els municipis de Cata-
lunya no tindran més remei 
que incorporar el castellà als 
seus senyals perquè la nor-
ma deixa clar “que les indi-
cacions escrites als senyals 
s’expressaran, com a mínim, 
en la llengua oficial de l’Estat”. 
Amb tot, l’alcaldessa critica 
que la moció és “totalment 
innecessària” i confia que 
Ciutadans “s’ho repensi” quan 
vegi el cost que té canviar 
tots els senyals de la ciutat. 
Així i tot, Pilar Díaz encara “té 
l’esperança que els impulsors 
de la moció s’adonin que a 
Esplugues tenim altres prio-
ritats i que aquests diners es-
tarien més ben invertits si es 
destinessin a fer altres coses”. 

L’alcaldessa d’Esplugues 
també ha lamentat que fins 
que tots els senyals estiguin 
canviats els veïns, encara 
que siguin catalanopar-
lants, podran tombar les 
sancions que se’ls imposi 
al·legant que els senyals 
no estaven en castellà com 

marc la norma. La guerra 
lingüística està servida. 

Castellanitzar
La primera a criticar dura-
ment la moció aprovada 
ha estat Plataforma per la 
Llengua, que ha condem-
nat a través d’un comunicat 
l’acord per “castellanitzar” 
els senyals. L’ONG del català 
considera que la decisió su-
posa la “relegació” del català 
en un territori on és “l’única 
llengua pròpia” i afirma que 
es tracta d’una “concessió 
inacceptable” del PSC a les 
demandes d’una formació 
“minoritària i extremista” 
que “persegueix la divisió” 
de la ciutadania de Cata-
lunya. D’altra banda, l’ens 
recorda que el criteri que 
s’aplica a Catalunya és el 
“mateix” que apliquen les 
comunitats autònomes 

amb llengua pròpia caste-
llana, que fa un ús “exclusiu” 
del castellà a la via pública. 
L’organització troba “incom-
prensible” que el PSC s’hagi 
sumat a una mesura “que 
només exigeixen un 4,3% 
dels regidors catalans, els 
de C’s i els del PP”. Seguint 
l’argument legalista que 
al·leguen els partits favo-
rables a la moció, atès que 
l’occità i el català són llen-
gües reconegudes oficials 
a l’Estatut d’autonomia, “la 
retolació hauria de ser tri-
lingüe arreu”. És a dir, indi-
ca la Plataforma, si s’aplica 
estrictament la llei, tota la 
senyalització a Esplugues 
de Llobregat hauria de ser 
“en català, occità i castellà”.

Decisió nul·la
D’altra banda, Demòcrates 
de Catalunya d’Esplugues 

de Llobregat ha instat a 
l’alcaldessa del municipi, 
Pilar Díaz, i a tots els grups 
municipals representats al 
consistori que no apliquin la 
incorporació del castellà als 
senyals de trànsit de la po-
blació. El partit polític assen-
yala que la Disposició Addi-
cional Segona de l’article 
56 de la Llei de Trànsit, la 
que obliga a incorporar el 
castellà als senyals, especi-
fica també que l’aplicació 
de la norma “en cap cas po-
drà generar un increment 
de despesa pública”. És per 
això que demòcrates insta el 
consistori a tenir un inven-
tari dels senyals afectats i la 
valoració econòmica que su-
posaria el seu canvi. Demò-
crates recorda que la llei de 
Trànsit imposa una obliga-
ció genèrica que els senyals 
de trànsit han de ser com-

prensibles als conductors, 
però no imposa un termini. 
En canvi, sí imposa que les 
mesures que s’introdueixin 
no han de generar cap aug-
ment de la despesa pública. 
Per tant, l’acord adoptat al 
Ple d’Esplugues de Llobre-
gat del passat mes de març 
no va tenir en compte la dis-
posició addicional segona 
del RDL 6/2015 i consegüen-
tment és nul de ple dret. 

També reclamen que el 
consistori baixllobregatí 
comprovi quantes de les 
sancions per infraccions de 
trànsit imposades els anys 
2014, 2015 i 2016 van ser 
recorregudes per motius 
lingüístics, quantes van ser 
estimades i, d’aquestes, 
quantes corresponien a 
persones residents fora de 
Catalunya o altres països.

Foto: Arxiu

ERC-Esplugues de 
Llobregat va pre-
sentar el passat 4 

de maig, una moció 
per revocar l’acord 
de la moció de Ciuta-
dans (C’s) per retolar 
els senyals de trànsit 
en castellà. La moció 
s’ha presentat arran del 
comunicat que ha pu-
blicat el mateix dijous 
la Direcció General de 
Política Lingüística de 
la Generalitat de Cata-
lunya. Aquest comu-
nicat recull un seguit 
d’arguments jurídics 
que emparen l’ús ex-
clusiu del català en la 
retolació dels senyals 
de trànsit. La moció 
d’Esquerra sol·licita 
un informe jurídic 
vinculant a la Secre-
taria de l’Ajuntament 
d’Esplugues perquè no 
és obligatori retolar els 
senyals de trànsit en 
més d’una llengua ofi-
cial. Així ho prescriuen 
la Llei de carreteres, que 
diu que “la senyalitza-
ció de la circulació a les 
carreteres de Catalunya 
ha de ser, almenys, en 
català”, i l’article 32 de 
l’Estatut d’Autonomia 
de Catalunya, que diu 
que els actes jurídics 
poden ser fets en quals-
sevol de les dues llen-
gües oficials.

L’Ajuntament d’Esplugues de Llobregat va aprovar per majoria en el Ple municipal del passat mes de 
març una moció de Ciutadans que obliga que estiguin en els dos idiomes (català i castellà)

Revocació
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E l projecte de transfor-
mació del tram final de 
l’autopista B23 en una 

via urbana, de 5 quilòmetres 
des de Sant Joan Despí fins 
a la Diagonal de Barcelona 
comença a donar les seves 
primeres passes. En aquest 
sentit, Generalitat, ajunta-
ments (Esplugues, Sant Just 
Desvern i Sant Joan Despi) i 
AMB han acordat crear una 
taula de treball conjunta 
per començar a treballar-hi 
i, paral·lelament, demanar a 
l’Estat el traspàs de la titula-
ritat d’aquesta via, amb els 
recursos necessaris per al 
seu manteniment i per co-
mençar a executar projec-
tes pendents, com la crea-
ció del carril BUS VAO, per al 
transport públic i vehicles 
d’alta ocupació (valorat en 
15 milions d’euros), que 
aniria acompanyat d’altres 
iniciatives per promoure els 
desplaçaments sostenibles 
a l’entrada de Barcelona 

(aparcaments connectats 
amb el transport públic –
park and ride– o carrils per 
a bicicletes).

L’alta densitat de trànsit i el 
col·lapse diari que registra 
aquesta via d’accés a Bar-
celona des d’aquestes po-
blacions del Baix Llobregat 
requereix d’una transfor-

mació integral per assolir 
una mobilitat més sosteni-
ble que prioritzi el transport 
públic, tot reduint la conta-
minació i promovent un 
desenvolupament urbanís-
tic que vertebri el territori, 
alliberant als municipis de 
l’actual barrera que repre-
senta la B23.

Reaccions
Segons Antoni Poveda, al-
calde de Sant Joan Despí  i  
vicepresident de Transport 
i Mobilitat de l’AMB, “cal 
començar a treballar ja en 
aquests projectes per con-
cretar-los quan sigui efec-
tiu el traspàs de l’autopista 
que –ha afegit– ha de venir 

acompanyat dels recursos 
necessaris per al manteni-
ment de la via durant 10 
anys i per fer realitat els 
projectes previstos, com el 
carril BUS VAO”. Poveda, ha 
comentat també la neces-
sitat de començar igual-
ment a avançar en altres 
projectes per tal de millo-
rar la mobilitat i afavorir el 
transport públic “com un 
park and ride amb llança-
dora d’autobusos o carrils 
per a bicicletes”.  Josep Rull, 
conseller de Territori i Sos-
tenibilitat de la Generalitat, 
ha qualificat d’exemple de 
“governança compartida” 
aquest projecte metropo-
lità que ha de convertir la 
B23 “en una via multifuncio-
nal que derivi la mobilitat 
privada cap al transport pú-
blic”  i ha afegit que, un cop 
concretat el traspàs, “hau-
rem d’establir les diferents 
fases d’execució”. Pilar Díaz, 
alcaldessa d’Esplugues, ha 

definit el projecte com “am-
biciós i necessari per verte-
brar i fer permeables el te-
rritori dels municipis, per tal 
que els ciutadans i ciutada-
nes puguin anar caminant 
d’un barri a un altre o arri-
bar a un equipament tan 
important com l’Hospital 
Moisès Broggi”. Josep Per-
pinyà, alcalde de Sant Just 
Desvern, d’altra banda, 
considera que es tracta “de 
retornar els espais a la ciu-
tadania” i que “després de 
molts anys, ara tenim un 
primer full de ruta”.

Els ajuntaments de Sant Just Desvern, Esplugues de Llobregat i Sant Joan Despí, així com l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona acorden amb la Generalitat de Catalunya crear una taula de treball per transformar la B23

Foto: Generalitat

D’autopista a via urbana

Antoni Poveda, Josep Per-
pinyà i Pilar Díaz, ja van te-
nir una primera reunió, el 
passat mes de desembre, 
amb el Secretari d’Estat 
d’Infraestructures, Julio 
Gómez-Pomar, a qui van 
plantejar el traspàs de la 
titularitat d’aquesta via.

Primera reunió
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25años
enCornellà

PISO REFORMADO, ASCENSOR, 
CALEFACCION Y AIRE ACONDICIONADO, 
EXTERIOR, 3 HABITACIONES AMPLIAS.

153.000€uros

CASA CHALET EN SEGUR DE CALAFELL CORNELLÀ - RAMBLA

215.000€

Piso reformado 
completamente 
con ascensor, 
balcon, 
exterior, 
calefaccion, 
parquet, 
baño y cocina 
nuevos.

SANTA COLOMA DE CERVELLÓ

Casa con terreno de 450m2 
en zona Sant Roc

175.000€uros

Preciosa casa en muy 
buena zona, super cuidada 
de 4 habitaciones, 2 baños.
650 m2 de terreno.
Comedor de verano, 
porche a nivel de la piscina

Oportunidad 210.000€uros
CORNELLÀ JUNTO PASEO FF.CC 

y Centro Comercial SPLAU

SUCCESSOS

Un detingut a Cornellà en una 
operació antiterrorista  jihadista

E ls Mossos d’Esquadra 
van dur a terme una 
operació contra el te-

rrorisme jihadista, amb 
un tota de dotze entra-
des i perquisicions a les 
localitats de Barcelona, 
L’Hospitalet de Llobregat, 
Santa Coloma de Grame-
net, Ripollet, Cornellà de 
Llobregat i Masquefa. Una 
de les detencions que 
van realitzar els Mossos 
d’Esquadra va ser al carrer 
Dolors Almeda número 84 
de Cornellà de Llobregat.

Aquest dispositiu policial 
representa la fase final 
d’una investigació que va 
començar fa vuit mesos 
arran de l’anàlisi de diver-
ses informacions, aparen-
tment inconnexes, proce-
dents de la col·laboració 
ciutadana i de la tasca de 
prevenció dels Mossos 
d’Esquadra. Els agents 
van poder determinar 

l’existència d’un grup or-
ganitzat relacionat amb 
el terrorisme en l’àmbit 
jihadista que també duia 
a terme activitats delin-
qüencials vinculades amb 
el crim organitzat.

Els Mossos d’Esquadra 
van informar d’aquestes 
indagacions inicials al Ju-
tjat Central d’Instrucció 
número 6 de l’Audiència 
Nacional, que tutela la 
investigació, el qual va 
impulsar la constitu-
ció d’un Equip conjunt 
d’investigació amb les 
autoritats belgues, eng-
lobat en el programa de 
la Unió Europea de coor-
dinació judicial Eurojust. 
Durant els darrers mesos, 
en el marc d’Eurojust, es 
va fer un intens intercan-
vi d’informació entre la 
policia belga i els Mossos 
d’Esquadra. De la tasca 
realitzada pels dos cossos 

policials s’han recollit dife-
rents indicis que apunten 
a vinculació directa i a la 
integració de diversos dels 
detinguts amb organitza-
cions terroristes jihadistes. 
L’abast de la investigació 
va fer que els Serveis an-
titerroristes dels Mossos 
d’Esquadra decidissin in-
formar de l’evolució del 
cas al Centro Nacional de 
Inteligencia, amb el qual 
s’han realitzat intercanvis 
d’intel·ligència relaciona-

da amb alguns dels objec-
tius investigats.

Col·laboració
Els investigadors han treba-
llat en coordinació amb els 
serveis antiterroristes de la 
Policia Nacional, cos policial 
designat pels contactes poli-
cials internacionals. Agents 
de la Policía Nacional i de la 
Policia Federal Belga estan 
participant d’algunes de 
les actuacions policials que 
s’estan duent a terme.

Foto: Mossos d’Esquadra

Desarticulat un grup criminal 
que enviava vehicles a Àfrica

Agents de la Policia Nacional i dels Mossos 
d’Esquadra van desarticular un grup criminal 
organitzat que es dedicava a llogar vehicles en 

diversos països europeus emprant documentació 
falsificada, no retornant-los posteriorment. Les 
matrícules originals eren substituïdes per altres falses 
per poder-los traslladar fins al port de Gènova (Itàlia) 
on eren embarcats fins a Tunísia, continuant la ruta 
per carretera fins a Líbia o Algèria on eren venuts. 

Operació policial amb gossos 

La Policia Local de Castelldefels va portar a terme fa 
uns dies una operació amb gossos especialistes en 
detecció d’estupefaents amb l’objectiu de millorar la 

convivència a l’espai públic i la reducció de les conductes 
relacionades amb el consum i venda de drogues Com a 
resultat de l’acció es va detenir una persona per venda 
d’haixix i es van registrar catorze denúncies per tinença 
o consum de narcòtics a l’espai públic.

Passatgers queden atrapats 
a l’estació de Renfe de Molins

Una dotzena de viatgers es van quedar atrapats a 
l’estació de Renfe de Molins de Rei el passat 7 de 
maig. Els viatgers van arribar a l’estació als volts de 

dos quarts de dues de la matinada, una hora més tard de 
l’horari previst per culpa d’un atropellament a l’estació 
d’Arc de Triomf de Barcelona a les 11 de la nit, i quan van 
intentar sortir es van trobar amb les portes de l’estació 
tancades. Segons fonts municipals, tot i que un passatger 
va alertar a la Guàrdia Urbana, quan els agents van arribar 
a l’estació els passatgers ja havien pogut sortir.

Els Mossos d’Esquadra van realitzar un total de dotze entrades a 
domicilis en diversos municipis de l’àrea metropolitana de Barcelona 
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com

"La Catalunya industrial i 
moderna s’està produint al Prat"

ECONOMIA

El president de la Genera-
litat, Carles Puigdemont, 
va encapçalar l’acte de la 

primera Nit de l’Empresari 
del Prat de Llobregat que 
es va celebrar a l’Acadèmia 
Sánchez Casal. Davant uns 
150 empresaris, el cap del 
Govern va voler posar en 
relleu que “la Catalunya in-
dustrial i moderna que vo-
lem s’està produint al Prat”, 

en referència al nombre 
d’empreses tecnològiques i 
lligades a la quarta revolució 
industrial ubicades a la zona. 
Pel cap de l’Executiu, el Prat 
és “el pulmó econòmic del 
país i marca el camí que hau-
rem de fer en el futur.”  En 
aquesta línia, Puigdemont 
va demanar als empresaris 
que “aneu fora a explicar-
lo” i els va oferir el suport 

de l’Executiu. “El Govern us 
ajudarà, tenim la necessi-
tat d’estar al vostre costat, 
no esteu sols, hi ha una 
administració que intenta 
acompanyar-vos, promoure 
els vostres projectes perquè 
aneu endavant, i que farà 
tot el que pugui, fins i tot 
buscar-ho a fora, perquè us 
sentiu segurs en els vostres 
projectes professionals”, va 

ressaltar. El president també 
va lloar el fet que els empre-
saris del Prat, malgrat els 
anys de crisi, “no us hàgiu re-
signat mai, hàgiu resistit i no 
hàgiu tirat la tovallola”. Puig-
demont va agrair aquesta 
actitud, perquè “quan això 
passa, vol dir que tenim un 
país pel qual val la pena llui-
tar i invertir, perquè hi ha 
una gent que no s’arronsa.”

Premi 
Prèviament al president 
Puigdemont va intervenir 
l’alcalde del Prat de Llobre-
gat, Lluís Tejedor; el president 
de l’associació organitzadora, 
Jordi Morera, i el director ge-
neral d’Operacions per a Es-
panya i Itàlia d’Amazon, Fred 

Pattje. En el decurs de l’acte, 
el cap del Govern va lliurar 
també el Premi Vicente Bal-
tasar, que en aquesta primera 
edició va recaure a títol pòs-
tum en l’empresari d’aquest 
mateix nom, conegut mece-
nes del món de l’esport i de la 
cultura del Prat del Llobregat.

Carles Puigdemont va presidir la primera edició de la Nit de l’Empresari 
del Prat de Llobregat, organitzada per l’associació Prat Empresarial

Scutum inaugura a Molins de Rei 
una nova fàbrica de motocicletes

El fabricant català Scutum va inaugurar el passat abril 
a Molins de Rei la seva nova factoria amb capacitat 
per fabricar 10.000 motos elèctriques i 12.000 

bateries a l’any duplicant la seva producció actual. La 
planta, que ha suposat una inversió d’uns sis milions 
d’euros i és la primera d’Europa dedicada exclusivament 
a la fabricació d’aquest tipus de vehicles, donarà feina a 
trenta-set persones entre enginyers, tècnics i comercials. 
Les noves instal·lacions de Molins de Rei substituiran 
les actuals d’Esplugues de Llobregat que acolliran el 
departament d’I+D de l’empresa. El fabricant és líder de 
vendes a l’Estat amb un 40% de la quota de mercat. 

Nou impuls a l’economia local 
de l’Ajuntament de Sant Vicenç 

Ja està en marxa quarta edició del Concurs d’Idees 
Emprenedores i Projectes Empresarials i Comercials 
de l’Ajuntament de Sant Vicenç dels Horts. El 

concurs té dues categories: idees emprenedores que 
es desenvolupin posteriorment al municipi i projectes 
empresarials o comercials de Sant Vicenç dels Horts que 
hagin iniciat la seva activitat durant l’any 2016. El termini 
d’inscripcions va finalitzar el 28 d’abril. La finalitat 
d’aquesta convocatòria del consistori baixllobregatí és 
incentivar la generació d’idees emprenedores viables, 
tant en el cas de les persones emprenedores com en el 
de les empreses i els comerços.

SEAT inaugura un centre de 
medicina per als treballadors

L’empresa automobilística va inaugurar el seu nou Centre 
d’Atenció i Rehabilitació Sanitària (CARS), situat a la fàbrica 
de Martorell i dedicat íntegrament a la salut i al benestar 

de l’empleat. La companyia ha engegat unes instal·lacions 
pioneres en medicina preventiva, assistencial i rehabilitadora, 
en les quals un equip de 25 professionals especialitzats en 
àrees com a traumatologia, cardiologia i ginecologia, entre 
altres, oferiran serveis personalitzats als més de 14.500 
treballadors de l’empresa. Un dels espais més singulars 
de CARS és un laboratori biomecànic equipat amb alta 
tecnologia, en el qual més de 20 càmeres processen en 3D 
les característiques múscul-esquelètiques dels treballadors.

Foto: Generalitat
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El jurat internacional Ban-
dera Blava 2017 ha con-
cedit a Catalunya un total 

de 119 banderes, de les quals 
95 són per a les platges i 24 
per als ports esportius. Entre 
les quals només hi ha tres 
platges al Baix Llobregat i les 
tres pertanyen a Castelldefels: 
La Pineda -foto-, Lluminetes 
i Del Baixador. El distintiu 
Bandera Blava l’atorga un tri-
bunal internacional de la FEE 
(Fundació d’Educació Am-
biental), amb la col·laboració 
de l’Associació d’Educació 
Ambiental i del Consumi-
dor (Adeac), que gestiona la 
campanya a l’Estat espanyol. 
Aquest guardó, reconegut a 
escala internacional, valora i 
premia la gestió ambiental i 
la seguretat,  les instal·lacions 
i la prestació òptima dels ser-
veis i la informació i l’educació 
ambiental. Així mateix, exi-
geix a les platges una qualitat 
de l’aigua excel·lent i als ports, 
una excel·lent gestió ambien-

tal. L’obtenció d’aquesta qua-
lificació és el resultat de les 
mesures de gestió a les zones 
de bany, les millores en els sis-
temes de sanejament implan-
tats en els municipis costa-
ners i les mesures de control i 
inspecció del medi hídric. Cal 
destacar que durant l’estiu 
del 2016 el 94% de les zones 
de bany litorals ha obtingut 
una qualitat microbiològica 
de l’aigua excel·lent, mentre 
que el 5% restant ha obtingut 
la classificació de bona, sense 
registrar cap platja amb qua-
lificació deficient, segons el 
balanç de final de tempora-
da de bany dut a terme per 
l’Agència Catalana de l’Aigua.

Exposició 
D’altra banda, l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona 
i l’Ajuntament de Corne-
llà organitzen fins al 4 de 
juny i a la plaça Europa, 
l’exposició Cornellà Natu-
ra, que continua difonent 

el missatge de l’exposició 
Metròpolis Verda. En la 
mostra, comissariada per 
l’arquitecte Enric Batlle, es 
pot descobrir la diversitat 
d’hàbitats i espais verds del 
territori, centrats en el mu-
nicipi baixllobregatí. Cor-
nellà Natura és un projecte 
que, en un horitzó temporal 
d’una dècada (2016-2026), 
vol naturalitzar la ciutat, 
posant en relleu els seus 
valors ambientals, socials i 

paisatgístics, i per tant, hu-
manitzar-la. Actualment, el 
municipi disposa de diferents 
zones verdes, com són tres 
grans parcs –Can Mercader, 
Rosa Sensat i de la Infanta-, 
el riu Llobregat i zones enjar-
dinades a places i diferents 
indrets. L’objectiu és que 
aquests espais estiguin inter-
connectats i facin de la ciutat 
un lloc més amable, integrant 
el paisatge urbà en la natura 
mitjançant cinc eixos verds.

Les platges de Castelldefels 
obtenen tres Banderes Blaves 
La Pineda, Lluminetes i Del Baixador són les úniques del Baix Llobregat 
que han aconseguit la distinció de la Fundació d’Educació Ambiental 

Foto:  Arxiu

En marxa una 
Oficina Local de 
Transferència 
Tecnològica

L’alcaldessa de Castell-
defels, Candela López, 
i el rector de la Univer-

sitat Politècnica de Cata-
lunya (UPC), Enric Fossas, 
van signar dos convenis de 
col·laboració per posar en 
marxa una oficina local de 
transferència tecnològica 
i de coneixement a l’edifici 
RDIT, dins del Parc UPC (el 
Parc de Recerca i Innova-
ció), a Castelldefels, així 
com el projecte ‘Ciutat La-
boratori’. La signatura dels 
dos convenis s’ha realitzat 
en el marc de la Setmana 
de la Innovació que fins al 
5 de maig l’Ajuntament, 
amb el cofinançament del 
Servei d’Ocupació de Cata-
lunya i conjuntament amb 
la UPC, ha organitzat un 
conjunt d’activitats adreça-
des a empreses del territori 
vinculades amb la tecnolo-

gia i que té com a objectiu 
ser un punt de referència 
entre el món empresarial. 
L’alcaldessa de Castellde-
fels, Candela López, va afir-
mar durant l’acte de pre-
sentació que la creació de 
l’Oficina de Transferència 
Tecnològica “és una bona 
notícia per a nosaltres que 
volem situar Castelldefels 
al mapa de la innovació i el 
coneixement, per això hem 
volgut emmarcar aquest 
acord dintre de la Setmana 
de la Innovació que s’està 
celebrant aquests dies a la 
UPC amb la col·laboració 
de l’Ajuntament. Amb 
aquest acord s’impulsa que 
la UPC proporcioni respos-
tes a mida de les empre-
ses i a les seves necessitats 
d’innovació tecnològica, 
contribuint a ser motor de 
l’economia local”.

La signatura dels dos convenis 
s’han fet en el marc de la Setmana 
de la Innovació a Castelldefels

CULTURAMEDI AMBIENT TECNOLOGIA

L ’ A j u n t a m e n t 
d’Esplugues de Llo-
bregat va acordar per 

unanimitat el nomena-
ment de Carme Chacón 
Piqueras com a Filla Predi-
lecta a títol pòstum en la 
sessió del Ple extraordinari 
d’homenatge que es va ce-
lebrar el passat dimecres 
26 d’abril. Aquest títol és 
un dels màxims reconei-
xements previstos al Llibre 
d’honors municipal, en re-
coneixement a persones 
nascudes a la ciutat que 
hagin destacat per mèrits 
personals i professionals.

Amb el títol pòstum que 
s’ha concedit a Carme 
Chacón, la ciutat que va 
veure néixer i créixer a 
Carme Chacón li reconeix 
la seva àmplia i intensa 
trajectòria política, que 
es va iniciar a Esplugues 
de Llobregat l’any 1999, 
quan va entrar de regi-
dora pel PSC quan tenia 

28 anys i va assumir altes 
responsabilitats a nivell de 
l’Estat, primer com a vice-
presidenta del Congrés de 
Diputats i, més tard, com 
a ministra d’Habitatge i 
ministra de Defensa en el 
Govern presidit per José 
Luis Rodríguez Zapatero. 
Fou la primera dona en 
la història del nostre país 
que ha estat al capdavant 
del Ministeri de Defensa.

Millora 
Carme Chacón fou primera 
tinenta d’Alcaldia des de 
1999 fins al 2003, legis-
latura en què va assumir 
les responsabilitats de les 
àrees de Serveis Econò-
mics, Recursos Humans 
i Seguretat Ciutadana, 
mentre ho compatibilit-
zava amb la seva feina de 
professora de Dret Cons-

titucional a la Universitat 
de Girona. La legislatura 
del 2003-2007 va compa-
tibilitzar la seva responsa-
bilitat com a regidora de 
l’equip de govern amb la 
vicepresidència del Con-
grés de Diputats. 

Els orígens 
Amb el nomenament de Fi-
lla Predilecta d’Esplugues, 
la ciutat on ha tingut sem-
pre fixada la seva residèn-
cia reconeix la trajectòria 
intensa i compromesa 
d’una de les ciutadanes 
més il·lustres i universals 
que ha tingut i que han 
contribuït a avançar cap 
a una societat més igua-
litària trencant sostres de 
vidre i reivindicant sem-
pre els drets de les dones. 
Carme Chacón sempre 
recordava els seus orí-
gens espluguins i ha con-
tribuït a projectar el nom 
d’Esplugues arreu.

Carme Chacón, Filla Predilecta 
d’Esplugues a títol pòstum 
El nomenament es va fer en la sessió del Ple extraordinari 
d’homenatge que es va celebrar el passat dimecres 26 d’abril

Foto: PSC

CULTURAPOLITICA
Les JERC-Cornellà retiren 
plaques franquistes dels edificis 

Membres de les JERC de Cornellà van iniciar fa 
unes setmanes una campanya de retirada de 
plaques franquistes dels edificis construïts en 

règim de protecció oficial pel Ministeri de l’Habitatge 
de la dictadura. En aquesta acció van treure algunes 
plaques feixistes, i tenen previst continuar traient-ne. 
Les JERC consideren que és intolerable que, quaranta-
dos anys després de la mort del dictador feixista, 
encara resti simbologia del règim al nostre país i a 
Cornellà, i exigeixen a l’Ajuntament que compleixi 
la moció d’alcaldia de realització d’actuacions amb 
relació a la Llei de Memòria Històrica.

Dos regidors del PP, ‘amb’ l’AMI 

Els regidors del PP de Begues, Fernando Moya i 
Fina Redondo, van aclarir en un comunicat que 
la seva adhesió a l’Associació de Municipis per la 

Independència (AMI) va ser a un “error informàtic” i van 
lamentar l’ús polític que n’han fet “els independentistes”.  
Moya va recordar les seves denúncies per la hissada 
d’estelades al consistori, o els seus vots en contra a l’adhesió 
del municipi a l’AMI o al Pacte Nacional pel Referèndum.

Polèmica campanya del PSC 
per les beques menjador

El coordinador comarcal d’ICV i alhora conseller 
comarcal d’educació, Jordi Gil, lamenta que “el PSC 
confon institucions i partit”.  Unes declaracions 

efectuades després que el PSC iniciés una campanya sobre 
beques menjador. Gil planteja que “el cartell transmet la 
sensació que és el Partit Socialista qui convoca les beques 
i a qui s’han de dirigir les famílies per sol·licitar un ajut.”



13Maig 2017 | LA PREMSA DELBAIX.es

OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC
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Pago al contado
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INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

CULTURA

L’alcaldessa de Gavà, Ra-
quel Sánchez, l’alcalde de 
Viladecans, Carles Ruiz, 

els presidents de Roca, Ja-
vier Roca i Carlos de Gomar, 
i el diputat de Cultura, Juan-
jo Puigcorbé, van inaugurar 
les exposicions “Històries 
paral·leles. 1917-2017. Roca a 
Gavà i Viladecans”, que es po-
dran visitar fins al 27 d’agost a 
la Torre del Baró de Viladecans 
i al Museu de Gavà. Es tracta 
de dues exposicions simul-
tànies, coproduïdes pels  dos 
ajuntaments en col·laboració 
amb Roca i amb el suport de 
la Diputació de Barcelona en 
ocasió dels cent anys de la 
companyia. Es repassa la his-
tòria de Gavà i Viladecans a 
través de l’empremta que ha 

deixat Roca en els seus 100 
anys d’història. S’estructuren 
cronològicament des dels ini-
cis del segle XX fins a la dècada 
dels anys vuitant. Cada època 
es presenta amb informació 
de context històric incidint 
en la influència de Roca en el 
devenir de les dues ciutats. Les 
exposicions tenen un guió i un 

fil conductor comú si bé cada 
una desenvolupa aquells as-
pectes més rellevants per a la 
seva ciutat. Així mateix sinten-
tizen la història de Roca a par-
tir d’imatges i un recull gràfic 
de productes i publicitat.

Cada una de les exposicions 
recull fotografies procedents 

dels arxius municipals i de 
l’empresa Roca, així com de 
cessions de particulars. També 
recullen documentació i ob-
jectes que il·lustren aquests 
cent anys d’història. Les ex-
posicions s’acompanyen de 
quatre audiovisuals: reportat-
ges d’època sobre la fàbrica als 
anys 60, anuncis publicitaris 

de diverses èpoques i un do-
cumental sobre l’evolució de 
la publicitat.

Conferència
L’alcaldessa de Gavà, Raquel 
Sánchez, va destacar durant 
la presentació que “molt pro-
bablement la nostra història 
seria diferent sense l’empresa 

Roca, però potser també 
l’empresa no hauria tingut la 
seva evolució, la seva trajec-
tòria si s’hagués desenvolupat 
en un altre territori. D’altra 
banda, l’alcalde de Viladecans, 
Carles Ruiz, va afirmar que 
“Roca ha liderat els anys més 
significatius per a la vida de 
Viladecans, ha crescut com ha 
crescut la ciutat i molts dels 
nostres veïns encara se senten 
‘roqueros’. Estem molt orgullo-
sos dels seus. El president de 
Roca, Javier Roca, va destacar 
que “aquesta exposició deixa 
constància que la relació 
entre la nostra empresa i la 
ciutadania ha estat essencial 
al llarg d’aquests cent anys i 
que avui dia continua sent 
tant possible com necessària.

Exposicions sobre els 100 anys de l’empresa Roca
Es podran visitar al Museu de Gavà i a la Torre del Baró de Viladecans fins al proper 27 d’agost 

Foto: Diputació/Aj. Viladecans

CULTURA

Troben restes dels primers 
humans del neolític a Vallirana   

Gràcies a diverses excavacions realitzades a la Cova Bonica 
de Vallirana entre els anys 2008 i 2015 s’ha descobert 
restes dels primers pobladors de la península Ibèrica, 

en concret corresponents a sis individus. Aquesta troballa 
permet establir que els primers ramaders i agricultors van 
arribar a la Península fa 7.400 anys. A més de restes humanes 
es van trobar objectes domèstics i restes d’animals.

Un curtmetratge de Laura Ferrés, 
seleccionat per al Festival de Canes 

El curtmetratge “Los desheredados”, amb guió i direcció 
de la pratenca Laura Ferrés ha estat seleccionat per 
participar en el Festival de Canes. Aquest film, l’únic 

espanyol en prendre part enguany en el prestigiós certamen 
de cinema francès, també compta amb segell pratenc de 
part de David Tejedor, que n’és el director de producció. El 
curt es va rodar al Prat gairebé en la seva totalitat.

Mor l’escultor Xavier Corberó als 
81 anys molt arrelat a Esplugues

L’escultor barceloní Xavier Corberó va morir el passat 
23 d’abril. L’artista va construir la seva més gran obra a 
Esplugues, al carrer de l’Església: una edificació onírica 

d’inspiració mediterrània que va ser habitatge, taller i 
residència d’artistes. La seva vinculació amb la ciutat el va 
dur a dissenyar els guardons escultòrics Premi Pont. A més, 
el 1983 l’Ajuntament el va distingir amb la Medalla d’Or.



14 Maig 2017  | LA PREMSA DELBAIX.es

ESPORTS
SANT BOI DE LLOBREGAT

La UE Santboiana es proclama 
campió de la Copa del Rei 
L’equip de Lewis Williams es va imposar a la final al Silverstorm El 
Salvador per 16 a 6 a Valladolid davant unes 20.000 persones

Contra tot pronòstic la 
UE Santboiana es va 
proclamar campió de la 

Copa del Rei 2017 a l’estadi 
José Zorrilla de Valladolid. 
L’equip blau es va imposar 
per 16 a 6 al Silverstorm 
El Salvador davant d’unes 
20.000 persones (1.000 
aficionats de Sant Boi de 
Llobregat). Han hagut de 
passar disset anys perquè el 
club torni a conquerir el títol 
i després d’uns anys de se-
quera d’èxits esportius que 
els perllongava des del 2006 
on va aconseguir la darrera 
Lliga i la revenja de la pèr-
dua de la Copa del Rei del 
2012 precisament davant 
del mateix rival.

Celebració
Al voltant de les 2.000 per-
sones es van aplegar a la 
plaça de l’Ajuntament del 
municipi per celebrar el títol 
de la Copa del Rei de rugbi 
assolit per la Unió Esportiva 

Santboiana a Valladolid (el 
dotzè en la història del club i 
el primer des de l’any 2000). 
L’equip va celebrar el triomf 
amb una rua que va recórrer 
diversos carrers de la ciu-
tat baixllobregatina des de 
l’estadi Baldiri Aleu fins a la 
plaça de l’Ajuntament, on 
van ser rebuts al voltant per 
un públic entusiasta amb 
crits de: ‘Sí, sí, sí, la Copa 
ja està aquí’ i ‘Campeones, 
campeones...’.
A la plaça de l’Ajuntament 
se’ls va fer el passadís 
d’honor al ritme d’una ba-
tukada i, en companyia 
dels membres del consistori 
santboià, va pujar al balcó 
de la Casa de la Vila. Des-
prés de sonar pels altaveus 
l’himne del club, es van ini-
ciar els parlaments.
L’alcaldessa, Lluïsa Moret, 
va valorar la tasca del club 
com “un exemple” i va des-
tacar que el títol “ens omple 
d’orgull com a ciutat i ens 

fa sentir un Sant Boi millor”. 
També va tenir paraules 
d’elogi per a “el millor club i 
la millor afició del món.”
El president de la UE Sant-
boiana, Miquel Martínez, 
va afirmar que aconseguir 
aquest títol “és el fruit de 
tota una temporada tre-
ballant i de molts anys 
d’esforços que ara es veuen 
recompensats”. El presi-
dent va donar les gràcies a 
l’afició, al poble i a les mol-
tes institucions i entitats 
que van donar suport a la 
Santboiana de cara a la final.
L’entrenador, Lewis Williams, 
altres membres del cos tèc-
nic i els jugadors van inter-
venir a continuació, un a 
un, destacant l’espectacular 
rebuda que van tenir a Va-
lladolid per part de l’afició 
santboiana. Van parlar del 
club local com “una gran fa-
mília” i van afirmar que “això 
no s’acaba aquí” perquè ara 
van  “per la Lliga.”

Fotos:  UE Santboiana - Aj. Sant Boi

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Laia Sanz lidera el 
Campionat del Món 
d’enduro que va arren-

car a Puerto Lumbreras 
(Múrcia) on es va celebrar 
el Gran Premi d’Espanya. 
La pilot de KTM de Corbera 
de Llobregat es va impo-
sar en lesz dues curses i 
comença amb bon peu el 
camí cap al seu sisè mundial. “Sabia que seria molt renyit 
i que Maria posaria les coses molt difícils”, va reconèixer 
Sanz. Però si una cosa ha demostrat Laia en tota la seva 
trajectòria és que com més gran és la pressió, major és 
el seu lliurament per superar les dificultats. “Estava molt 
mentalitzada i no ha estat una sorpresa que costés tant 
guanyar. Això serà així tota la temporada”, va afegir.

Laia Sanz s’estrena al Mundial 
d’enduro amb doble victòria

Foto: Laia Sanz

Un grup de tecnificació 
de la Federació Catala-
na de Patinatge (FCP), 

integrat per 14 patinadors 
pratencs del CP Cobra i el 
CP Delta, van participar el 
passat abril a Lagos (Portu-
gal) a la primera de les pro-
ves de la Copa d’Europa 
de patinatge de velocitat 
on van assolir la segona posició a la classificació general. 
Aproximadament 700 patinadors de velocitat i de fons 
d’arreu del món disputaran el Trofeu Internacional Terras 
Do Infante, amb proves com els 300 metres contrarellot-
ge, la mitja marató i els relleus per equips a l’americana. A 
nivell individual, els més destacats de l’equip van ser els 
cadets Nil Llop i Luisa Maria González, del Club Patí Cobra. 

El patinatge de velocitat pratenc 
triomfa a la Copa d’Europa 

Foto: FECAPA

L’escola Àgora Interna-
tional School Barcelona 
a Sant Esteve Sesrovi-

res va acollir del 25 al 29 
d’abril els Nace Olympic 
Games, on van participar 
uns 500 nens d’entre 8 i 15 
anys, uns 100 entrenadors 
i més de 2.000 assistents. 
Els esports van ser futbol, 
bàsquet, handbol, voleibol, natació, atletisme i pàdel. La 
Nace Olympic Games celebra a Espanya des de l’any 2012 
i on participen els col·legis Àgora Sant Cugat International 
School, Agora International School Madrid, Col·legi Areteia 
(Madrid), St. George’s (Bilbao), Àgora Lledó International 
School (Castelló), Àgora Portals International School (Ma-
llorca), Stonar School (Regne Unit), École Internationale 
Bilingue Monceau (França) i Àgora I. School Barcelona.

Els Olympic Games de l’escola 
Àgora aplega uns 500 estudiants

Foto: Àgora 
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CASTELLDEFELS / MARTORELL

El BC Martorell guanya la 
XXXV Lliga Catalana EBA 
Els d’Adrià Alonso es van imposar al BBA Castelldefels per 77 a 73  
i aconsegueixen el doblet després de guanyar el títol de Lliga 

ESPORTS

El BC Martorell es va pro-
clamar campió de la 
XXXV Lliga Catalana EBA 

després de guanyar la final 
al BBA Castelldefels per 77 
a 73 (22-22, 14-20, 15-22 i 
26-9) en un partit que es va 
celebrar al Pavelló Municipal 
de Martorell. És el primer cop 
que els blaus aconsegueixen 
aquest títol, i ho van fer amb 
molts patiments i gràcies a 
un darrer quart espectacu-
lar. Així van assolir el doblet 
després que, obtinguessin el 
campionat del grup C de la 
Lliga EBA. 

Piragüisme
El CP Castelldefels es va fer 
amb un argent i un bron-
ze en el XLIX Campionat 
d’Espanya de Sprint Màs-

ter celebrat a aigües de 
l’embassament de Trasona 
(Astúries). L’actual campio-
na d’Espanya de Fons, Anabel 
Palma, va assolir una meritòria 
medalla de plata sobre la dis-
tància de mil metres. Julio Cor-
dero es penjava la medalla de 
bronze per primera vegada en 
un Campionat d’Espanya.

D’altra banda, el Canal Olím-
pic de Catalunya acollirà del 
12 al 15 d’abril de l’any vi-
nent el Campionat del Mön 
classificatori pels Jocs Olím-
pics de la Joventut 2018. 

Hoquei i rugbi
El Castelldefels HC tindrà un 
nou camp la propera tem-
porada. Aquest estiu, una 
vegada que acabi la compe-
tició oficial, hi ha previst un 

canvi de la gespa del camp 
municipal de la Vía Fèrria i, 
des d’aquest moment, no-
més es practicarà hoquei so-
bre herba en la instal·lació.

A més, el Castelldefels RUC es 
va proclamar, aquest passat 
diumenge, campió de la Di-

visió d’Honor Catalana 2017, 
després de vèncer al RC Sit-
ges per 19 a 39, a l’estadi de la 
Foixarda de Barcelona. Ara, el 
CRUC lluitarà per l’ascens a Di-
visió d’Honor B en els playoff 
amb els campions dels grups 
valencià, balear i murcià. 

Foto:  FCBQ

La patinadora del GavaFreestyle va vèncer en les modalitats Speed 
Slalom, Battle i Clàssic al Campionat de Catalunya de freestyle

El Centre Esportiu Nova 
Icària de Barcelona va 
acollir la tercera edició 

del Campionat de Cata-
lunya de Freestyle, que va 
coincidir amb el 9è Trofeu 
Internacional Ciutat de Bar-
celona. L’esdeveniment, or-
ganitzat per l’Associació Es-
portiva Rodats, va comptar 
amb la presència del Gava-
Freestyle així com QGat Pa-
tina i Nàstic de Tarragona i 
Rodats. Alba García, del Ga-
vaFreestyle , va ser una de 

les grans protagonistes du-
rant la competició, ja que va 
aconseguir la medalla d’or 
en les modalitats de Speed 
Slalom, Battle i Clàssic. 

Softbol
El Projecte Softball Gava-
nenc es va proclamar cam-
pió d’Espanya en la cate-
goria sub 19 en vèncer al 
seu camp al CBS Sant Boi. 
gavanenques es van impo-
sar a la final per 4 carreres 
a 0 en un partit emocio-

nant fins al final. El partit 
va estar molt igualat fins 
al 6è inning quan el mar-
cador estava a 1-0 però el 

CBS Sant Boi. La jugadora 
del Projecte, Chiara Biasi 
va recollir el trofeu a la mi-
llor jugadora del torneig.

Foto:  FECAPA

Un bany d’or per a Alba García
GAVÀ

Un total de 177 nenes 
van la cinquena edició 
de la Jornada de Fut-

bol Femení organitzat per la 
Federació Catalana de Fut-
bol amb l’objectiu de pro-
moure aquest esport entre 
les noies de 6 i 14 anys i que 
habitualment no juguen a 
futbol. L’estadi de Les Grases de Sant Feliu de Llobregat va 
ser la seu escollida per la delegació comarcal per a celebrar 
les activitats programades durant tot el dia.  Com cada any, 
va haver-hi un molt bon ambient festiu i, sobretot, una sor-
presa per a les jugadores participants amb la presència de 
la defensa de l’RCD Espanyol de Primera Divisió, Elba Vergés. 

El camp de Les Grases acull 
una Jornada de Futbol Femení

Foto: Pedro Guerra

L’equip juvenil femení de 
voleibol del CVB Barça 
es va proclamar campió 

de Catalunya de la catego-
ria després de guanyar la 
Fase Final de Primera Divisió 
disputada a Esplugues de 
Llobregat i organitzada per 
la Federació Catalana de Vo-
leibol. En segona posició va finalitzar el DSV CV Sant Cugat. El 
resultat va ser d’1 set a tres per les blaugrana amb els parcials 
23-25, 25-20, 25-18 i 25-14. Aquests dos equips van arribar 
a la final després de vèncer a CV Vall d’Hebrón i al CV Esplu-
gues. En joc hi havia dues places al Campionat d’Espanya 
Juvenil que es va disputar a La Corunya del 26 al 30 d’abril.

El CVB Barça es corona campió 
de Catalunya a Esplugues

Foto: FCVB

Amb motiu del Dia 
Mundial de l’Activitat 
Física, la Gasol Foun-

dation, en col·laboració 
amb l’Ajuntament de Sant 
Boi i entitats locals, va 
aplegar més de 500 perso-
nes al Parc de la Muntan-
yeta amb l’activitat l’Agita’t 
Sant Boi!, que va demostrar que els hàbits saludables no 
estan renyits amb la diversió. “Gràcies a la Gasol Founda-
tion per l’esforç que ha posat organitzant aquesta jorna-
da”, va dir l’alcaldessa, Lluïsa Moret, acompanyada de la 
directora de la Gasol Foundation, Cristina Ribes,. “És una 
mostra del que podem fer a Sant Boi ara que la Fundació 
ha decidit instal·lar-se a la nostra ciutat. Entre tots aconse-
guirem fer de Sant Boi una ciutat més saludable.”, va afegir. 

Més de 500 persones, en una 
jornada familiar saludable

Foto: Gasol Foundation
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